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Sprawozdanie Burmistrza Trzemeszna 
z wykonania uchwał Rady Miejskiej, wydanych zarządzeń 

i swojej działalności za okres między sesjami 
od 10 maja 2021 r. do 14 lipca 2021 r. 

 
 
 
Realizacja uchwał przyjętych przez Radę: 
 
▪ uchwała Nr XLII/294/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 26 maja 2021 r.  

w sprawie zmiany uchwała Nr XXXVI/256/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia  
27 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Trzemeszno – przyjęto do realizacji na bieżąco, 
 

▪ uchwała Nr XLII/295/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 26 maja 2021 r.  
w sprawie zmiany uchwała Nr XXXVI/257/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia  
27 stycznia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2021 rok – przyjęto do realizacji 
na bieżąco, 

 
▪ uchwała Nr XLII/296/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 26 maja 2021 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa na rzecz Gminy Trzemeszno 
nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów jako dz. Nr 92/2 o pow. 0,105040 
położonej w m. Trzemżal gm. Trzemeszno – w trakcie realizacji,  

 
▪ uchwała Nr XLII/297/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 26 maja 2021 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
zabudowanej położonej w Trzemesznie przy Pl. Św. Wojciecha nr 25m z przyznaniem 
pierwszeństwa w nabyciu jego najemcy – w trakcie realizacji, 

 
▪ uchwała Nr XLIII/298/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 17 czerwca 2021 r.  

w sprawie zmiany uchwała Nr XXXVI/256/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia  
27 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Trzemeszno – przyjęto do realizacji na bieżąco, 

 
▪ uchwała Nr XLIII/299/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 17 czerwca 2021 r.  

w sprawie zmiany uchwała Nr XXXVI/257/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia  
27 stycznia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2021 rok – przyjęto do realizacji 
na bieżąco, 

 

▪ uchwała Nr XLIII/300/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie 
zmiany uchwały Nr LVI.546/2018 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 31 stycznia 2018 r.  
w sprawie trybu udzielenia i rozliczenia dotacji dla przedszkoli niepublicznych 
prowadzonych na terenie Gminy Trzemeszno - przyjęto do realizacji na bieżąco, 

 

▪ uchwała Nr XLIII/301/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości położonej w Wymysłowie 
– w trakcie realizacji, 

 

▪ uchwała Nr XLIII/302/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie 
uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody – w trakcie 
realizacji, 
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▪ uchwała Nr XLIII/303/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarci umów dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej  
w Trzemesznie – zrealizowano,  

 

▪ uchwała Nr XLIII/304/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarci umów dzierżawy nieruchomości rolnych, położonych  
w Trzemesznie przy ul. Wyszyńskiego – w trakcie realizacji, 

 

▪ uchwała Nr XLIII/305/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarci umów dzierżawy nieruchomości gruntowych, położonych  
w Trzemesznie przy ul. Wyszyńskiego – w trakcie realizacji, 

 

▪ uchwała Nr XLIII/306/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2021 – 2024 – przyjęto do 
realizacji na bieżąco, 

 

▪ uchwała Nr XLIII/307/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie 
określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego i określenia wzoru 
deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 m-cy kalendarzowych 
poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy – uchwała zostanie 
uchwalona przez Wojewodę Wlkp. 

 

▪ uchwała Nr XLIV/308/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 30 czerwca 2021 r.  
w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Trzemeszna – zrealizowano,  

 

▪ uchwała Nr XLIV/309/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 17 czerwca 2021 r.  
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Trzemeszno za 2020 rok – zrealizowano,  

 

▪ uchwała Nr XLIV/310/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 17 czerwca 2021 r.  
w sprawie udzielenia Burmistrzowi Trzemeszna absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
Gminy Trzemeszno za 2020 rok. – zrealizowano, 

 

▪ uchwała Nr XLIV/311/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 17 czerwca 2021 r.  
w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego – w trakcie realizacji, 

 

▪ uchwała Nr XLIV/312/2021 Rady Miejskiej Trzemeszna z dnia 17 czerwca 2021 r.  
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.S. z dnia 27 maja 2021 r. na Dyrektora SP Nr 1  
w Trzemesznie oraz Dyrektora SP Nr 2 w Trzemesznie – skarga zasadna. 

 

 

Wydane zarządzenia: 
 
▪ zarządzenie Nr 434.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 10 maja 2021 r. w sprawie 

wprowadzenia Regulaminu przeprowadzania okresowych ocen pracowników 
samorządowych zatrudnionych na stanowiskach urzędniczych w tym kierowniczych 
stanowiskach urzędniczych w UM Trzemeszna – przyjęto do realizacji na bieżąco, 
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▪ zarządzenie Nr 435.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 10 maja 2021 r. w sprawie 
powołania Komisji Kwalifikacyjnej do przeprowadzenia procedury naboru na wolne 
stanowisko w UM Trzemeszna – zrealizowano, 

 
▪ zarządzenie Nr 436.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 11 maja 2021 r. w sprawie 

ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w trybie 
bezprzetargowym - przyjęto do realizacji na bieżąco, 

 

▪ zarządzenie Nr 437.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 14 maja 2021 r. w sprawie  
ogłoszenia naboru wniosków o udzielenie dotacji celowej z budżetu gminy Trzemeszno  
na realizację projektów w ramach wspierania szkolenia i organizacji rozgrywek ligowych  
w zakresie piłki nożnej w gminie Trzemeszno – zrealizowano, 
 

▪ zarządzenie Nr 438.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 14 maja 2021 r. w sprawie 
powołania Komisji Opiniującej do zaopiniowania wniosków złożonych w drodze naboru  
o udzielenie dotacji celowej z budżetu gminy Trzemeszno na realizację projektów w ramach 
wspierania szkolenia i organizacji rozgrywek ligowych w zakresie piłki nożnej w gminy 
Trzemeszno – zrealizowano,  

 

▪ zarządzenie Nr 439.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 18 maja 2021 r. w sprawie 
ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w trybie 
bezprzetargowym - przyjęto do realizacji na bieżąco, 
 

▪ zarządzenie Nr 440.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 18 maja 2021 r. w sprawie 
ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w trybie 
bezprzetargowym - przyjęto do realizacji na bieżąco, 

 
▪ zarządzenie Nr 441.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 21 maja 2021 r. w sprawie 

powołania Komisji Przetargowej dla przeprowadzenia czynności w zakresie przygotowania 
SIWZ, oceny spełnienia przez wykonawców warunków udziału w postępowaniu, badania, 
oceny i wyboru najkorzystniejszej oferty w postepowaniu o udzielenie zamówienia 
publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na zadanie pn. „Budowa sieci 
wodociągowej w m. Wymysłowo etap I – II” - przyjęto do realizacji na bieżąco, 

 
▪ zarządzenie Nr 442.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 24 maja 2021 r. w sprawie 

wywieszenia wykazu części nieruchomości przeznaczonej do użyczenia - przyjęto do 
realizacji na bieżąco, 
 

▪ zarządzenie Nr 443.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 28 maja 2021 r. w sprawie 
ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w trybie 
bezprzetargowym - przyjęto do realizacji na bieżąco, 

 
▪ zarządzenie Nr 444.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 28 maja 2021 r. w sprawie 

ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w trybie 
bezprzetargowym - przyjęto do realizacji na bieżąco, 
 

▪ zarządzenie Nr 445.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie zmiany 
uchwały nr XXXVI/257/2021 z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej na 
rok 2021 - przyjęto do realizacji na bieżąco, 
 

▪ zarządzenie Nr 446.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie zmiany 
zarządzenia Nr 413.2021 w sprawie opieki wakacyjnej w przedszkolach i oddziałach 
przedszkolnych dla których organem prowadzącym jest Gmina Trzemeszno - przyjęto do 
realizacji na bieżąco, 
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▪ zarządzenie Nr 447.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 1 czerwca 2021 r. w sprawie 
powołania Komisji Opiniującej do zaopiniowania ofert na realizację zadań publicznych 
złożonych w drodze otwartego konkursu ofert w zakresie : „Organizacji wypoczynku w 
okresie ferii letnich dla dzieci i młodzieży zamieszkałych na terenie miasta i gminy 
Trzemeszno – przyjęto do realizacji na bieżąco, 

 

▪ zarządzenie Nr 448.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 2 czerwca 2021 r. w sprawie 
ogłoszenia wykazu o sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy – przyjęto do 
realizacji na bieżąco, 

 

▪ zarządzenie Nr 449.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 2 czerwca 2021 r. w sprawie 
ogłoszenia wykazu o sprzedaży nieruchomości zabudowanej – lokalu użytkowego  
– przyjęto do realizacji na bieżąco, 

 

▪ zarządzenie Nr 450.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 8 czerwca 2021 r. w sprawie 
powołania Zespołu Opiniującego do zaopiniowania uproszczonych ofert o dotację 
składanych na realizację zadań publicznych w trybie pozakonkursowym (małe granty)  
w 2021 roku – zrealizowano, 

 

▪ zarządzenie Nr 451.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 9 czerwca 2021 r. w sprawie 
ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w trybie 
bezprzetargowym - przyjęto do realizacji na bieżąco, 

 

▪ zarządzenie Nr 452.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 15 czerwca 2021 r. w sprawie 
powołania komisji przetargowej do przeprowadzania przetargów na sprzedaż  
i wydzierżawienie nieruchomości własnych Gminy - przyjęto do realizacji na bieżąco, 

 

▪ zarządzenie Nr 453.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 18 czerwca 2021 r. w sprawie 
powołania Komisji Przetargowej dla przeprowadzenia czynności w zakresie przygotowania 
SIWZ, oceny spełnienia przez wykonawców warunków udziału w postępowaniu, badania, 
oceny i wyboru najkorzystniejszej oferty w postepowaniu o udzielenie zamówienia 
publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na zadanie pn. „”Doposażenie i poprawa 
standardu stołówki szkolnej w SP Nr 1 im. Jana Kilińskiego w Trzemesznie” - przyjęto do 
realizacji na bieżąco, 

 

▪ zarządzenie Nr 454.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 22 czerwca 2021 r. w sprawie 
ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w trybie 
bezprzetargowym - w trakcie realizacji, 

 

▪ zarządzenie Nr 455.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie 
zmiany Zarządzenia nr 316/2017 Burmistrza Trzemeszna z dnia 8 lutego 2017 r. w sprawie 
zasad gospodarowania drewnem pozyskanym z wycinku drzew oraz z usuwania złomów i 
wywrotów nieruchomości będących własnością lub w zarządzie Gminy Trzemeszno - 
przyjęto do realizacji na bieżąco, 
 

▪ zarządzenie Nr 456.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 28 czerwca 2021 r. w sprawie 
powołania Nadzwyczajnej Komisji Zdrowotnej w celu rozpatrzenia wniosków i przyznania 
pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli – zrealizowano,  
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▪ zarządzenie Nr 457.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie  
zmiany uchwały nr XXXVI/257/2021 z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie uchwały 
budżetowej na rok 2021 - przyjęto do realizacji na bieżąco, 
 

▪ zarządzenie Nr 458.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie 
upoważnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Jana Kilińskiego w Trzemesznie do 
prowadzenia ksiąg obiektów budowlanych budynków oświatowych – przyjęto do 
realizacji na bieżąco, 
 

▪ zarządzenie Nr 459.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie 
upoważnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Polskich Olimpijczyków  
w Trzemesznie do prowadzenia ksiąg obiektów budowlanych budynków oświatowych – 
przyjęto do realizacji na bieżąco, 

 

▪ zarządzenie Nr 460.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie 
upoważnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Powstania Wielkopolskiego   
w Kruchowie do prowadzenia ksiąg obiektów budowlanych budynków oświatowych – 
przyjęto do realizacji na bieżąco, 

 

▪ zarządzenie Nr 461.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie 
upoważnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Bohaterów Września 1939 r.  
w Trzemżalu do prowadzenia ksiąg obiektów budowlanych budynków oświatowych – 
przyjęto do realizacji na bieżąco, 

 

▪ zarządzenie Nr 462.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie 
upoważnienia Dyrektora Przedszkola Nr 1 im. Chatka Puchatka w Trzemesznie  
do prowadzenia ksiąg obiektów budowlanych budynków oświatowych – przyjęto  
do realizacji na bieżąco, 

 

▪ zarządzenie Nr 463.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie 
upoważnienia p.o. Dyrektora Przedszkola Nr 2 im. Misia Uszatka w Trzemesznie  
do prowadzenia ksiąg obiektów budowlanych budynków oświatowych – przyjęto  
do realizacji na bieżąco, 

 

▪ zarządzenie Nr 464.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie 
upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Trzemesznie  
do prowadzenia ksiąg obiektów budowlanych budynków oświatowych – przyjęto  
do realizacji na bieżąco, 

 

▪ zarządzenie Nr 465.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie 
przyznania stypendium osobom zajmującym się twórczością artystyczną bądź 
upowszechnianiem kultury i sztuki w gminie Trzemeszno w roku 2021 – zrealizowano,  

 

▪ zarządzenie Nr 466.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 2 lipca 2021 r. w sprawie 
powołania komisji do dokonania przeglądu dokumentacji niejawnej oznaczonej klauzulą 
„zastrzeżone” w UM Trzemeszna - przyjęto do realizacji na bieżąco, 

 

▪ zarządzenie Nr 467.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 8 lipca 2021 r. w sprawie 
powołania Komisji Przetargowej dla przeprowadzenia czynności w zakresie przygotowania 
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SIWZ, oceny spełnienia przez wykonawców warunków udziału w postępowaniu, badania, 
oceny i wyboru najkorzystniejszej oferty w postepowaniu o udzielenie zamówienia 
publicznego w trybie podstawowym z możliwością negocjacji na zadanie pn. 
„”Doposażenie i poprawa standardu stołówki szkolnej w SP Nr 1 im. Jana Kilińskiego  
w Trzemesznie” - przyjęto do realizacji na bieżąco, 
 

▪ zarządzenie Nr 468.2021 Burmistrza Trzemeszna z dnia 9 lipca 2021 r. w sprawie 
przyznania dotacji w formie grantów organizacjom pozarządowym w trybie 
pozakonkursowym – zrealizowano. 
 

 
Działalność między sesjami Burmistrza Trzemeszna. 
 
 

 10 maja na dyżurze dla mieszkańców przyjąłem 8 interesantów, z 2 petentami 
spotkałem się na wizji lokalnej, a z 2 przeprowadziłem rozmowy telefoniczne. Spotkałem się  
z burmistrzem Czerniejewa i Wrześni w sprawie wstąpienia Gminy Trzemeszno do LGD   
„Z nami warto”. Prowadziłem wewnętrzną naradę z udziałem zastępcy burmistrza i skarbnik 
gminy. Byłem na wizji lokalnej na ul. Różanej. Spotkałem się z dyrektorem SP 2 Trzemeszno. 
W spotkaniu uczestniczyła skarbnik gminy. Odbyłem robocze spotkanie i narady z sekretarz 
gminy, zastępcą burmistrza i komendantem gminnym OSP, kierownikami referatów RI oraz 
ROJO, przewodniczącym Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego. Przeprowadziłem 
robocze rozmowy ze wspólnikiem i prezesem Spółki Remondis Aqua Trzemeszno, dyrektor  
ZSOiZ, prezes WSWGiL w Trzemesznie, przewodniczącym Komisji Rabiniczej do spraw 
cmentarzy, pełnomocnikiem Naczelnego Rabina Polski. 

11 maja przyjąłem 5 interesantów. Prowadziłem robocze spotkanie z Zarządem 
Remondis Aqua Trzemeszno i zastępcą burmistrza. Po spotkaniu odbyłem rozmowę  
z Przewodniczącym Rady Nadzorczej Spółki Remondis Aqua Trzemeszno. Spotkałem się  
z nową prezes PPZ - Trzemeszno. W spotkaniu udział wzięli również przewodniczący 
Benedykt Nitka i wiceburmistrz Dariusz Jankowski. Spotkałem się z Dyrektorami ZSOiZ oraz 
SP Kruchowo i OPS. Odbyłem robocze rozmowy z kierownikami referatów  RGNK, RI, RFK 
oraz  zastępcami kierowników RGNK, RI oraz RSO, przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej, komendantem Komisariatu Policji w Trzemesznie. 

12 maja prowadziłem naradę kierowników referatów Urzędu Miejskiego. Odbyłem 
robocze rozmowy z kierownikiem i zastępcą kierownika referatu RI, księdzem prałatem 
Kotowskim, przewodniczącym Rady Miejskiej oraz właścicielem Hotelu – Restauracji 
Czeremcha, sołtys  sołectwa Rudki - Kozłowo. Prowadziłem naradę z udziałem skarbnik 
Gminy i zastępcą burmistrza. Podczas narady odbyliśmy telekonferencje z udziałem dyrektora 
Zachodniego Regionalnego Oddziału PKO Poznań. 

13 maja byłem na wizjach lokalnych na ulicach Różanej, Brzoskwiniowej, Rudkach  
i Jastrzębowie. W biurze obsługi klienta Enei Spółka Akcyjna  w Poznaniu podpisałem umowę 
w imieniu Gminy Trzemeszno dotyczącą zakupu energii dla PSZOK. W Urzędzie Miejskim 
Mogilna spotkałem się z burmistrzem Mogilna, a w budynku Starostwa Powiatowego  
w Mogilnie spotkałem się ze Starostą Powiatu Mogileńskiego. Byłem na posiedzeniu Komisji 
Rewizyjnej  Rady Miejskiej Trzemeszna. Spotkałem się z pracownikami referatu RI. 
Przeprowadziłem robocze rozmowy z dyrektorami SP- Kruchowo, ZSOiZ, Przedszkola Nr 1  
i Przedszkola Nr 2, prezesami Firmy Mant-Bud oraz Plantrem, spółki Remondis Aqua 
Trzemeszno, komendantem Komisariatu Policji w Trzemesznie, komendantem Powiatu Policji 
w Gnieźnie, Starostą Gnieźnieńskim. 

14 maja przyjąłem 4 interesantów. Spotkałem się ze Starostą Gnieźnieńskim.  
W spotkaniu uczestniczył wiceburmistrz Jankowski. Odbyłem robocze spotkanie  
z komendantem  Hufca  ZHP. Prowadziłem spotkanie w sprawie imprez charytatywnych we 
współpracy Gminą Kiszkowo. Odbyłem rozmowy z radnymi Nitką Jakubiakiem, Pawlakiem  
i Koperskim. Razem z zastępcą Kierownika RI byłem na wizji lokalnej awarii sieci 
wodociągowej. Odbyłem robocze rozmowy z wójtem Niechanowa, zastępcą Gminnego 
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Komisarza Spisowego, dyrektorem SP Kruchowo, przewodniczącym Rady Rodziców SP 
Kruchowo, sekretarzem Wielkopolskiego Stowarzyszenia Wychowanków Gimnazjum i Liceum 
w Trzemesznie. Prowadziłem wewnętrzną naradę oświatową z udziałem kierownika referatu 
ROJO oraz inspektorem do spraw oświaty. 

15 maja odbyłem rozmowy telefoniczne z wójtem Niechanowa, prezesami TLKS 
„Zjednoczeni Trzemeszno” i Stowarzyszenia „Teraz”, radnymi Jakubiakiem i Koperskim oraz  
z 5 interesantami. 

17 maja w biurze Powiatowego Zarządu Dróg w Gnieźnie spotkałem z dyrektorem 
Stanisławem Dolacińskim, jego zastępcą Andrzejem Szymańskim oraz kierownikiem rejonu 
Ryszardem Ochramowiczem. W spotkaniu uczestniczył też wiceburmistrz Dariusz Jankowski. 
W salce Urzędu Miejskiego w Trzemesznie spotkałem się z zastępcą Gminnego Komisarza 
Spisowego, koordynatorem Gminnego Powszechnego Spisu Mieszkańców oraz 
rachmistrzami spisowymi. Odbyłem rozmowę ze Starostą Gnieźnieńskim oraz 3 interesantami. 

18 maja odbyłem robocze spotkanie z kierownikiem i zastępcą kierownika referatu RI. 
W Kurii Metropolitalnej w Gnieźnie spotkałem się z biskupem Krzysztofem Wętkowskim.  
W spotkaniu uczestniczył ksiądz prałat Piotr Kotowski. Spotkanie miało charakter kurtuazyjny. 
Prowadziłem roboczą naradę w sprawie akcji charytatywnej dla dwuletniej chorej Oli M.  
W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele „Fundacji Sztuka Wyboru” oraz pracownicy Urzędu 
Miejskiego. W tej sprawie rozmawiałem też z wójtem Kiszkowa. Udzieliłem wywiadu 
redaktorowi „Tygodnika  Pałuki i Ziemia Mogileńska”. Przyznałem nagrody za udział  
w Ogólnopolskim Konkursie „Listy dla Ziemi 2020”. Odbyłem roboczą naradę  
z przewodniczącym Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego. Przeprowadziłem 
robocze rozmowy dyrektorami ZSOiZ, SP 2 i SP Kruchowo, wiceburmistrzem oraz 
przewodniczącym Rady Miejskiej. 

19 maja odbyłem rozmowy z 6 interesantami. Prowadziłem robocze zebranie w sprawie 
kiermaszu charytatywnego dla 19-miesięcznej O.M. Z udziałem reprezentantów  gminy 
Kieszkowo, Fundacji „Się Ma”, członkini KGW, wolontariuszy, dyrektora Domu Kultury, 
pracowników Urzędu Miejskiego, Fundacji „Razem dla Olgi”. Wziąłem udział w posiedzeniu 
połączonych Komisji Społecznej i Finansowej Rady Miejskiej .Po posiedzeniu spotkałem się  
z radnym Danielem Bisikiewiczem.  Spotkałem się z prezesem Browaru Miłosław. W spotkaniu 
uczestniczył mój zastępca. Wcześniej odbyłem robocze rozmowy z radnym Pawlakiem  
i Koperskim, sołtysami Kamieńca i Popielewa, dyrektorami OPS, Domu Kultury, SP 2,  
SP Kruchowo, przewodniczącym Rady Miejskiej. Prowadziłem wewnętrzną naradę z udziałem 
zastępcy burmistrza, skarbnik i sekretarz gminy. 

20 maja przyjąłem 4 interesantów. Byłem na wizji lokalnej drogi w Rudkach, gdzie 
spotkałem się z 2 interesantami. Odbyłem rozmowę z sołtys sołectwa Rudki Kozłowo.  
W sprawie LGD spotkałem się z burmistrzami Czerniejewa i Wrześni oraz prezesem LGD  
„Z nami warto”. Odbyłem robocze spotkanie z dyrektorem SP Kruchowo. W sprawie 
pracownika tej szkoły kontaktowałem się z Prokuraturą Gnieźnieńską oraz Komendą 
Powiatową Policji w Gnieźnie. Odbyłem robocze rozmowy z prezesem Remondisu oraz 
mecenasem Leśnym. Razem z wiceburmistrzem Dariuszem Jankowskim odbyliśmy 
telekonferencje z dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg w Gnieźnie Stanisławem 
Dolacińskim. W sprawie inwestycji zaproponowanych przez Powiat Gnieźnieński. 
rozmawiałem ze starostą Piotrem Gruszczyńskim. Efektem tych rozmów jest pismo podpisane 
przez dyrektora PZD, które przekazałem Radzie Miejskiej.  
 21 maja byłem na wizjach lokalnych w Wymysłowie, Powiadaczach, Ostrowitym oraz 
na terenach przy drodze krajowej nr 15. Spotkałem się z burmistrzem Mogilna. Przyjąłem  
4 interesantów. Prowadziłem wewnętrzną naradę w sprawie budynku PKP z udziałem 
kierowników  referatów RGNK, RI oraz dyrektora Domu Kultury. Odbyłem robocze rozmowy  
z radnymi Koperskim i Jakubiakiem, dyrektorami Domu Kultury OSiR, posłem Tadeuszem 
Tomaszewskim, komendantem gminnym OSP Trzemeszno,  prezesem Powiatowego Zarządu 
Związku Ochotniczych w Gnieźnie. Prowadziłem robocze spotkanie w sprawie jubileuszu  
50-lecia Zespołu Pieśni i tańca „Strzecha”.  

22 maja odbyłem robocze rozmowy z 5 interesantami, radnymi Nitką, Jakubiakiem  
i Koperskim, dyrektorem Domu Kultury, kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy, 
prezesami TLKS „Zjednoczeni” oraz Stowarzyszenia „Teraz”. W Domu Kultury w Trzemesznie 
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spotkałem się z koordynatorem kiermaszu charytatywnego, wolontariuszami akcji.  
23 maja byłem wolontariuszem na kiermaszu charytatywnym na skwerze im. Hipolita 

Cegielskiego. Odbyłem robocze rozmowy z radnymi Marcinem Jakubiakiem oraz Grzegorzem 
Koperskim i dyrektorem Domu Kultury.  

24 maja byłem na wizji lokalnej na ulicy Mogileńskiej. Odbyłem robocza rozmowę  
z kierownikiem referatu RI. Przeprowadziłem naradę z audytorem wewnętrznym. Byłem na 
roboczych spotkaniach z wójtami Kiszkowa, koordynatorem akcji charytatywnej „Razem dla 
Olgi” oraz zastępcą kierownik referatu RSO. Razem z kierownik Środowiskowego Domu 
Samopomocy, pracownikami i pensjonariuszami ŚDS uczestniczyłem w uroczystościach 
pogrzebowych uczestnika zajęć w ŚDS śp. P.K.  Odbyłem rozmowy z dyrektorami OSiR, Domu 
Kultury i SP Nr 2.  

25 maja byłem na posiedzeniu Gminnego Komitetu Ochrony Pamięci Walk  
i Męczeństwa. Podczas posiedzenia złożyliśmy życzenia urodzinowe i wręczyliśmy upominki 
2 członkom Komitetu. Uczciliśmy pamięć rotmistrza Witolda Pileckiego. Spotkałem się  
z zastępcą kierownik referatu RSO w sprawie filmu promocyjnego o Trzemesznie z cyklu  
„No to w Polskę”. Byłem na wizji lokalnej prac inwestycyjnych na ulicy Mogileńskiej. Odbyłem 
robocze rozmowy z komendantem Hufca ZHP w Trzemesznie, nowym komendantem 
Komisariatu Policji w Trzemesznie, przewodniczącym Rady Miejskiej oraz dyrektorem OSiR. 
Przyjąłem 1 interesantkę. Odbyłem robocze narady i spotkania z kierownikami referatów RI 
oraz RGNK, sołtysem Niewolna, prezesem AKT „Samuraj” oraz dyrektorem Wydziału 
Architektury i Budownictwa Starostwa Powiatowego w Gnieźnie.  

26 maja wziąłem udział w wideokonferencji wojewódzkiej w sprawie projektu 
„Samorząd bez barier” zorganizowanej przez Wojewodę Wielkopolskiego Michała Zielińskiego 
z udziałem Ministra – członka Rady Ministrów Michała Cieślaka oraz prezydentów, 
burmistrzów, wójtów, starostów oraz członków Zarządów Województwa Wielkopolskiego. 
Wziąłem udział w obradach XLII/2021 sesji Rady Miejskiej Trzemeszna w trybie on-line. 
Przyjąłem 1 interesanta. Spotkałem się z prezesem Powiatowego Zarządu OSP w Gnieźnie. 
W spotkaniu uczestniczyli komendant gminny OSP Trzemeszno oraz wiceburmistrz 
Trzemeszna. Na temat spraw poruszanych na spotkaniu rozmawiałem telefonicznie  
z przewodniczącym Rady Miejskiej, prezesem Zarządu Miejsko-Gminnego OSP Trzemeszno 
oraz posłem Tadeuszem Tomaszewskim. Odbyłem robocze spotkanie z kierownikami 
referatów RFK, RGNK, RI oraz zastępcą kierownik RSO. Spotkałem się z wójtem Kiszkowa. 
Odbyłem robocze rozmowy z mecenasem Marcinem Leśnym i prezesem Krzysztofem 
Tomczakiem.  

27 maja w Poznaniu spotkałem się z zastępcą dyrektora Oddziału Nieruchomości PKP 
Poznań oraz jego współpracownikami. W spotkaniu uczestniczył wiceburmistrz Jankowski. 
Przyjąłem 6 interesantów. Wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
Trzemeszna. W sprawie pochówku szczątków ludzkich znalezionych podczas prac 
remontowych na Placu Kosmowskiego rozmawiałem z księdzem prałatem Kotowskim, 
kierownikiem Dombkiem i Panem Hernackim z Enea Mogilno. Odbyłem robocze rozmowy  
i narady ze skarbnik gminy, wiceburmistrzem, dyrektorami Domu Kultury, OSiR i OPS, 
przewodniczącym Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego, radnymi Leszkiem 
Figajem, Markiem Gotowałą i Marcinem Jakubiakiem.  

28 maja w Kancelarii Prawnej spotkałem się z mecenasem Leśnym. W spotkaniu 
uczestniczyli członkowie Zarządu Remondis Aqua Trzemeszno. Następnie spotkałem się ze 
Wspólnikiem Mariuszem Łozowskim. W spotkaniu uczestniczyli członkowie zarządu Remondis 
Aqua Trzemeszno Odbyłem robocze spotkanie z przewodniczącym Spółki Wodnej  
w Trzemżalu. W konferencji na temat Strategii Powiatu Gnieźnieńskiego reprezentował mnie 
wiceburmistrz Dariusz Jankowski.  

29 maja razem prezesem Zarządu Miejsko-Gminnego OSP RP w Trzemesznie, prezes 
OSP Trzemeszno i naczelnikiem OSP Ławki uczestniczyłem w spotkaniu konsultacyjnym  
w sprawie projektu nowej ustawy o ochotniczych strażach pożarniczych. Spotkanie odbyło się 
w auli I LO w Gnieźnie. W trakcie spotkania druhna Monika Schillak z OSP Trzemeszno 
otrzymała wyróżnienie „Strażak roku 2019” oraz „Płomień Powiatu Gniezno 2020 roku” (za 
najwyższą ilość wyjazdów do akcji ratowniczo-gaśniczych w roku 2020, a było ich 133). 
Druhnie Monice Schillak pogratulowałem publicznie wyróżnień i wręczyłem prezenty  
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i upominki. Spotkałem się z wójtem Niechanowa, burmistrzami Czerniejewa i Witkowa. 
Spotkanie dotyczyło lokalnej grupy działania. Odbyłem robocze rozmowy z prezes 
Wielkopolskiego Stowarzyszenia Wychowanków Gimnazjum i Liceum w Trzemesznie, posłami 
Tomaszem Tomaszewskim, Pauliną Henig-Kloską, senatorem Pawłem Arndtem, starostą 
Piotrem Gruszczyńskim, wiceprzewodniczącym Rady Powiatu Gnieźnieńskiego Jackiem 
Kowalskim. Udzieliłem wywiadu reporterowi Tygodnika Pałuki i Ziemia Mogileńska. Byłem na 
meczu Wielkopolskiej Ligi Okręgowej Piłki Nożnej Seniorów Zjednoczeni Trzemeszno – 
Kasztelania Brudzew. Przed meczem spotkałem się z prezesem Klubu, trenerem  
i kierownikiem drużyny. Dokonałem otwarcia Nowego Turnieju Piłki Nożnej Serwis Opon 
Kruchowo, który Stowarzyszenie „Teraz” zorganizowało na boisku ze sztuczną nawierzchnią 
przy hali OSiR. Przyglądałem się rywalizacji, a później razem z przewodniczącym Rady 
Miejskiej, dyrektorem OSiR i właścicielem firmy Serwis Opon Kruchowo wręczaliśmy puchary 
i statuetki laureatom. Odbyłem robocze rozmowy z radnymi Nitką, Koperskim, Gotowałą, 
dyrektorem OSiR. Odbyłem rozmowę z Mariką Popowicz-Drapałą, której złożyłem gratulacje 
za zdobycie drugiego miejsca w sztafecie 4 razy 100 metrów podczas Drużynowych 
Mistrzostw w Lekkoatletyce w Chorzowie.  

30 maja odbyłem rozmowy z radnym Koperskim, proboszczem Kotowskim, prezesem 
MKS Trzemeszno oraz wójtem Niechanowa oraz wiceprezesem Stowarzyszenia Sołtysów 
Wielkopolski. 

31 maja na dyżurze dla mieszkańców przyjąłem 22 petentów. Spotkałem się  
z dyrektorem Wydziału Architektury i Budownictwa Starostwa Powiatowego w Gnieźnie.  
W spotkaniu uczestniczył wiceburmistrz Jankowski oraz inspektor Tarnowski.  Spotkałem się 
z sołtysami sołectw Miaty – Brzozówiec, Niewolna, Rudki – Kozłowo i Popielewo. Byłem  
na wizji lokalnej awarii sieci wodociągowej w Niewolnie. W sprawie LGD odbyłem rozmowy  
z wójtem Niechanowa, burmistrzami Czerniejewa i Witkowa. Przeprowadziłem robocze 
rozmowy z przewodniczącym Nitką, prezesem Tomczakiem oraz Krzysztofem Filckiem  
z Komisji Rabinicznej ds. cmentarzy oraz starostą Piotrem Gruszczyńskim. W tej ostatniej 
rozmowie brał udział wiceburmistrz Jankowski. Dokonałem otwarcia pierwszego posiedzenia 
Komisji ds. opiniowania wniosków o przyznawaniu stypendiów osobom zajmującym się 
twórczością artystyczną bądź upowszechnianiem kultury i sztuki. Byłem na spotkaniu 
konsultacyjnym w sprawie ustawy dotyczącej ochotniczych straży pożarniczych, które odbyło 
się w remizie OSP Trzemeszno. Wziąłem udział w spotkaniu roboczym z udziałem 
komendanta i zastępcy komendanta Powiatowej Straży Pożarnej w Gnieźnie, prezesa  MG 
OSP Trzemeszno, komendanta gminnego OSP Trzemeszno, prezes OSP Trzemeszno oraz 
Naczelnika OSP Ławki.  

01 czerwca spotkałem się z Naczelnym Rabinem Polski Michaelem Schudrichem.  
W spotkaniu uczestniczyli przewodniczący Rady Miejskiej Benedykt Nitka i wiceburmistrz 
Dariusz Jankowski. Wspólnie odbyliśmy wizje lokalne miejsca składowania macew  
w miejscowości Święte na terenie należącym do Remondis Aqua Trzemeszno oraz byłego 
cmentarza żydowskiego w Zieleniu w okolicach Parku „Baba”. Udzieliłem wywiadów 
reporterom Tygodnika Przemiany i portalu internetowego Trzemeszno.24info. Byłem na 
uroczystości z okazji Dnia Dziecka zorganizowanej przez Dom Kultury. Odbyłem roboczą 
naradę z udziałem skarbnik gminy i zastępcy burmistrza. Byłem na miejscu akcji ratunkowej 
po wypadku na ulicy Kościuszki. Wezwałem policję, pogotowie ratunkowe oraz staż pożarną. 
Spotkałem się z wychowawcami i mieszkańcami Dom Dziecka, którym wręczyłem prezenty  
i słodycze ufundowane przeze mnie, moją żonę oraz radnego Tadeusza Pawlaka. Odbyłem 
robocze rozmowy z radnymi Nitką, Koperskim, Pawlakiem, Jakubiakiem. 

02 czerwca odbyłem roboczą rozmowę z komendantem Komisariatu Policji  
w Trzemesznie. Przeprowadziłem naradę z udziałem swojego zastępcy. Odbyłem narady, 
rozmowy i spotkania z kierownikami i zastępcami kierowników referatów RI oraz RSO, 
przewodniczącym Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego, komendantem gminnym 
OSP Trzemeszno. Byłem na wizji lokalnej na ulicy Mogileńskiej. Na spotkaniu w sprawie 
pochówku szczątków ludzkich znalezionych podczas prac budowlanych na Placu 
Kosmowskiego z udziałem przedstawicieli Enea Operator Mogilno, proboszcza parafii pw. 
WNMP w Trzemesznie reprezentowali mnie mój zastępca i kierownik referatu RI. 
Wiceburmistrz Jankowski prowadził naradę kierowników referatów UM oraz reprezentował 
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mnie na spotkaniu z przedstawicielami firmy Plantrem.  
04 czerwca odbyłem robocze rozmowy z prezesem TLKS Zjednoczeni Trzemeszno, 

kierownik referatu RSO, komendantem gminnym OSP Trzemeszno. W salce Urzędu Stanu 
Cywilnego udzieliłem ślubu cywilnego Pani Darii P. oraz Panu Adrianowi S.  

05 czerwca odbyłem rozmowy z prezesami Stowarzyszenia „Złoty Lin” i „Teraz”, 
dyrektorem OSiR oraz radnymi Nitką i Koperskim. Byłem na Finale Spartakiady Dzieci  
i Młodzieży zorganizowanej przez Ośrodek Sportu i Rekreacji na boisku Orlik. Razem  
z sołtysem Niewolna Leszkiem Mellerem byłem na wizji lokalnej w Gołąbkach.  

06 czerwca byłem na festynie rodzinnym oraz Turnieju Piłki Nożnej Sołectw na boisku 
piłkarskim w Wydartowie.  

07 czerwca odbyłem rozmowy, spotkania i narady z prezes Wielkopolskiego 
Stowarzyszenia Wychowanków Gimnazjum i Liceum w Trzemesznie, komendantem gminnym 
OSP, naczelnikiem OSP Trzemeszno, dyrektorem OSIR, kierownikiem i zastępcą kierownika 
referatu RI, sekretarz GRDPP. Odbyłem rozmowy z 3 petentami.  

08 czerwca odbyłem rozmowy z 3 petenetami. W swoim biurze spotkałem się  
w wójtem Niechanowa i burmistrzami Czerniejewa i Witkowa. Narada dotyczyła lokalnej grupy 
działania. Odbyłem robocze spotkanie z właścicielem Kopalni Kruszywa Avaco Ławki.  
W spotkaniu uczestniczył mój zastępca. Przeprowadziłem rozmowę z sołtysem Ławek. 
Wziąłem udział w telekonferencji z Panem Adamem Kaczmarkiem z poznańskiego oddziału 
Instytutu Pamięci Narodowej. Spotkałem się z przedstawicielami Fundacji Inicjatyw Lokalnych. 
Spotkałem się z członkami Komisji Konkursowych do rozstrzygnięcia konkursów na dotację 
na sport ligowy oraz letniego wypoczynku. Przeprowadziłem robocze spotkanie z nowym 
komendantem Komisariatu Policji w Trzemesznie Jackiem Grzybowskim. W spotkaniu wziął 
udział wiceburmistrz Dariusz Jankowski. Odbyłem rozmowę z właścicielem i redaktorem 
Wydawnictwa Wulkan.  

09 czerwca odbyłem rozmowy z 7 interesantami. Spotkałem się z zarządem 
Trzemeszeńskiego Koła Polskiego Stowarzyszenia Diabetyków. W Kancelarii Prawnej  
w Gnieźnie spotkałem się mecenasem Marcinem Leśnym, członkami zarządu Spółki 
Remondis Aqua Trzemeszno i Wspólnikiem Mariuszem Łozowskim. Odbyłem robocze 
spotkanie z przewodniczącym GRDPP Prowadziłem naradę z udziałem wiceburmistrza, 
skarbnik i sekretarz gminy.  

10 czerwca prowadziłem naradę w sprawie Jubileuszu 245-lecia Liceum 
Ogólnokształcącego z udziałem prezes WSWGiL, dyrektor ZSOiZ, dyrektora Domu Kultury, 
wiceburmistrza, pracowników Urzędu Miejskiego, Domu Kultury oraz ZSOiZ. Odbyłem 
robocze spotkania z komendantem Hufca ZHP Trzemeszno, komendantem Komisariatu Policji 
w Trzemesznie, sołtysem Jastrzębowa, dyrektorami OPS, SP Kruchowo, przewodniczącym 
Rady Miejskiej. Prowadziłem robocze spotkanie w sprawie nadzwyczajnej Rady Miejskiej  
z udziałem przewodniczącego Nitki, skarbnik gminy i wiceburmistrza. Uczestniczyłem  
w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej.  

11 czerwca przyjąłem 9 interesantów. W Starostwo Powiatowym w Gnieźnie spotkałem 
się ze Starostą Piotrem Gruszczyńskim. W spotkaniu uczestniczyli wicestarosta Anna Jung  
i członek zarządu powiatu Mariusz Mądrowski, dyrektor Wydziału Rolnictwa Janusz Winiarski 
oraz wiceburmistrz Dariusz Jankowski. Spotkanie dotyczyło organizacji dożynek powiatowo- 
gminnych. Byłem na wizji lokalnej na ulicy Mogileńskiej. W wizji uczestniczyli wiceburmistrz 
Jankowski, radny Jakubiak, inspektor nadzoru, wykonawca robót oraz sześcioro mieszkańców. 
Uczestniczyłem w otwarciu tradycyjnego Rajdu Pieszego „Bolek” na trasie Trzemeszno – 
Zieleń zorganizowanego przez Komendę Hufca ZHP Trzemeszno. Prowadziłem robocze  
spotkanie w sprawie organizacji imprez charytatywnych na rzecz chorej 19-miesięcznej Olgi 
Miśkiewicz z Kiszkowa. Spotkałem się z Panem Sławomirem Kupsiem, z którym rozmawiałem 
na temat spraw związanych z funkcjonowaniem SP Nr 2 i MKS. Odbyłem robocze rozmowy, 
narady i spotkania z prezesem TLKS Zjednoczeni, Stowarzyszenia „Teraz”, UKS Lider, 
audytorem wewnętrznym, komendantem Hufca ZHP, Honorowym Obywatelem Trzemeszna 
Stanisławą Szymańską.  

12 czerwca byłem na wizji lokalnej prac drogowych na ulicy Mogileńskiej. W wizji 
uczestniczył zastępca kierownika referatu RI oraz 2 interesantów. Odbyłem roboczą rozmowę 
z dyrektorem Ośrodka Sporu i Rekreacji.  
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13 czerwca odbyłem robocze rozmowy z radnymi Nitką, Koperskim, Pawlakiem, prezes 
Stowarzyszenia „Teraz”, sołtysami Ławek, Jastrzębowa, Kamieńca. Byłem na Turnieju Piłki 
Siatkowej Plażowej Sołectw i Festynie Rodzinnym na boisku sportowym w Ławkach. 
Udzieliłem obszernego wywiadu redaktorowi Tygodnika Pałuki i Ziemia Mogileńska.  

14 czerwca odbyłem robocze spotkanie z kierownikiem referatu RI. Przeprowadziłem 
rozmowy z wójtem Niechanowa, burmistrzami Czerniejewa i Witkowa, starostą gnieźnieńskim, 
przewodniczącym Nitką. Prowadziłem naradę z udziałem mecenasa Marcina Leśnego, 
wspólnika Mariusza Łozowskiego, członków zarządu Spółki Remondis Aqua Trzemeszno.  
             15 czerwca razem z przewodniczącym Rady Miejskiej Benedyktem Nitką wzięliśmy 
udział w uroczystości otwarcia nowego budynku Szpitala Pomniku Chrztu Polski w Gnieźnie. 
Przekazaliśmy gratulacje staroście gnieźnieńskiemu oraz dyrektorowi szpitala. Wzięliśmy 
udział w zwiedzaniu nowych sal placówki leczniczej. Odbyliśmy rozmowy ze starostą  
gnieźnieńskim, prezydentem Gniezna, wójtem i przewodniczącym Rady Gminy Kiszkowo oraz  
z wieloma zaproszonymi gośćmi. Odbyłem robocze spotkania z kierownikiem referatu RI, 
radnym Pawlakiem oraz skarbnikiem gminy i robocze rozmowy z radnymi powiatowymi  
Markiem Gotowałą, Leszkiem Figajem i Edwardem Załęckim. 
          16 czerwca przyjąłem dwóch interesantów. Spotkałem się z zarządem Centrum  
Rehabilitacyjno-Kulturalnego „Promyk” w Trzemesznie. Odbyłem robocze rozmowy, narady  
i spotkania z sołtysem Niewolna, przewodniczącym Rady Miejskiej, dyrektorem Ośrodku 
Sportu i Rekreacji, burmistrzem Witkowa. W wizji wziął udział właściciel gruntów. 
Uczestniczyłem w konferencji na temat elektromobilności, która odbyła się w Swarzędzu.  
Na spotkaniu reprezentantów organizacji pozarządowych z przewodniczącym GRDPP 
reprezentowała mnie inspektor Joanna Stejakowska. Wziąłem udział w posiedzeniu 
połączonych Komisji Społecznej i Finansowej Rady Miejskiej. 
           17 czerwca byłem w Sądzie Okręgowym w Poznaniu, gdzie razem z kierownikiem 
Norbertem Dombkiem w charakterze świadków uczestniczyliśmy w rozprawie z powództwa 
Pana W. K. przeciw nieistniejącym już Stowarzyszeniu „Światowid” i Spółdzielni Socjalnej  
„Razem Być”. Na wspólnym sprawozdawczo-wyborczym zebraniu Członków Stowarzyszenia  
„Sąsiedzi” reprezentował mnie wiceburmistrz Dariusz Jankowski. Obecny był też 
przewodniczący Rady Miejskiej Benedykt Nitka, który reprezentował organ stanowiący Gminy 
Trzemeszno. Na Walnym Zebraniu Członków Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej 
reprezentowała mnie Edyta Kubiak. Odbyłem robocze rozmowy, narady i spotkania  
z dyrektorem zarządzającym firmy Paroc, prezesem Spółki "Nibylandia", komendantem 
Komisariatu Policji w Trzemesznie, radnymi Nitką i Jakubiakiem, prezesem TLKS Zjednoczeni. 
Wziąłem udział w obradach zwołanej w trybie nadzwyczajnym sesji Rady Miejskiej. 
              18 czerwca spotkałem się ze starostą gnieźnieńskim Piotrem Gruszczyńskim. 
Wziąłem udział w konferencji prasowej w Starostwie Powiatowym w Gnieźnie. Byłem na wizji 
lokalnej inwestycji na ulicy Mogileńskiej. Prowadziłem naradę w sprawie zakończenia roku 
szkolnego z udziałem przewodniczącego Rady Miejskiej, kierownikiem ROJO i inspektorem 
do spraw oświaty. W  świetlicy wiejskiej w Jastrzębowie spotkałem się z mieszkańcami 
sołectwa w sprawie hoteliku socjalnego. W spotkaniu uczestniczył radny Tadeusz Pawlak.  
W tzw. "Dąbrowie" spotkałem się z mieszkańcami i odbyłem dwie wizje lokalne. W spotkaniu  
i wizjach uczestniczył radny Tadeusz Pawlak. Wziąłem udział w spotkaniu integracyjnym  
i ognisku z udziałem pracowników Urzędu Miejskiego. Odbyłem rozmowę z prezesem TLKS 
Zjednoczeni Trzemeszno oraz przewodniczącym GRDPP. 
            19 czerwca uczestniczyłem w Mszy świętej odprawionej z okazji Jubileuszu 245 
rocznicy powołania Akademii Trzemeszeńskiej. Wygłosiłem okolicznościowe przemówienie. 
Złożyłem wiązanki kwiatów pod obeliskiem i pamiątkowymi tablicami na terenie szkoły. 
Wziąłem udział w spotkaniu z zaproszonymi gośćmi.  W uroczystości samorząd trzemeszeński 
reprezentowali również  przewodniczący Rady Miejskiej Benedykt Nitka, wiceprzewodnicząca 
Agnieszka Bartz, przewodniczący Komisji Daniel Bisikiewicz i wiceburmistrz Dariusz 
Jankowski. Uczestniczyłem w Dniu Dziecka w Zieleniu. Podczas pobytu dokonałem wizji 
lokalnej świetlicy wiejskiej. Odbyłem robocze spotkanie  z sołtysem Dominikiem Wożniakiem  
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i członkiem Rady Sołeckiej Włodzimierzem Losikiem. Bylem na festynie „Dwór Piastowskiego 
Księcia" w Parku " Baba". 
               20 czerwca byłem na Festynie Charytatywnym w gospodarstwie agroturystycznym 
należącym do Państwa S. Festyn był kolejną akcją pomocy 19-miesięcznej Oldze  
M. z Kiszkowa. Objąłem też patronatem charytatywny otwarty Turniej Piłki Siatkowej Plaży, 
który odbył się na boisku przy świetlicy wiejskiej w Popielewie. Odbyłem robocze rozmowy  
z radnym Nitką i Koperskim oraz z Załęskim, wiceburmistrzem, zastępcą kierownika referatu 
RSO, księdzem prałatem Piotrem Kotowskim, sołtysem sołectwa Rudki - Kozłowo, prezesem 
Stowarzyszenia „Teraz" prezesem Związku Sybiraków. Udzieliłem wywiadu redaktorowi 
Tygodnika Pałuki i Ziemia Mogileńska. Byłem na mszy świętej w intencji Sybiraków oraz 
działaczki Związku Sybiraków Eulalii Myślckiej. Uczestniczyłem w uroczystości składania 
kwiatów i zapalania zniczy na cmentarzu trzemeszeńskim z okazji 80-tej rocznicy czwartej 
zsyłki Polaków na Sybir. W spotkaniu z okazji tej rocznicy, która odbyła się ŚDS reprezentował 
mnie mój zastępca. Na wszystkich spotkaniach z upamiętnieniem Sybiraków samorząd 
trzemeszeński reprezentował też Pan Radny Piotr Lewandowski.  
              Od dnia 21 czerwca do dnia 29 czerwca zastępował mnie wiceburmistrz Dariusz 
Jankowski.   
               30 czerwca wziąłem udział w obradach sesji tzw. Absolutoryjnej Rady Miejskiej 
Trzemeszna w auli SP 1 Trzemeszno. Odbyłem roboczą naradę w sprawach kadrowych  
z sekretarz gminy oraz robocze spotkania z dyrektorem OSiR, oraz z kierownikiem referatu 
RI. 
               01 lipca uczestniczyłem w posiedzeniu Konwentu Samorządowego Powiatu 
Gnieźnieńskiego, który odbył się w Starostwie Powiatowym w Gnieźnie. Spotkałem się  
z prezydentem Gniezna. Odbyłem roboczą  rozmowę na temat LGD z udziałem burmistrza 
Czerniejewa  i wójta Niechanowa. Udzieliłem wywiadu redaktorowi Telewizji Gniezno. Byłem 
na wizji lokalnej inwestycji na ulicy Mogileńskiej. Przeprowadziłem rozmowy z burmistrzem 
Mogilna oraz Przewodniczącym Rady Powiatu Mogileńskiego. 
                  02 lipca spotkałem się z prezesem Spółki Remondis Aqua Trzemeszno. Odbyłem 
rozmowy ze wspólnikiem Mariuszem Łazowskim oraz z przewodniczącym Rady Nadzorczej 
Remondis Aqua  Trzemeszno Łukaszem Urbaniakiem. Odbyłem robocze spotkania  
z prezesem Spółki Nibylandia, sołtys Ostrowite - Jerzykowo. Prowadziłem roboczą naradę  
z kierownikiem i zastępca kierownika referatu RI. Odbyłem robocze rozmowy z prezesem 
TLKS zjednoczeni Trzemeszno, oraz dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących  
i Zawodowych oraz Starostą Mogileńskim. 
                 05 lipca na dyżurze przyjąłem 10 interesantów. Udzieliłem wywiadu reporterowi 
Tygodnika Pałuki. Spotkałem się z prezesem i sekretarzem TLKS Zjednoczeni  Trzemeszno. 
W spotkaniu uczestniczyła inspektor Joanna Stejakowska. Byłem na wizji lokalnej inwestycji 
na ul. Mogileńskiej. Odbyłem robocze spotkanie z kierownikami RI, RGNK, RO, RFK, 
               06 lipca spotkałem się z burmistrzem i zastępcą burmistrza miasta Łobez. Odbyłem 
robocze spotkanie ze Wspólnikiem oraz  członkami Zarządu Spółki Remondis Aqua 
Trzemeszno. Uczestniczyłem w uroczystości Jubileuszu 20-lecia CRK Promyk  
w Trzemesznie. Spotkałem się z Honorowym Obywatelem Trzemeszna Panem Tadeuszem 
Skrzypczakiem. 
              07 lipca i 08 lipca zastępował mnie wiceburmistrz Dariusz Jankowski. 
              09 lipca odbyłem rozmowę z dyrektor Gabinetu Wojewody Wielkopolskiego  Michała 
Zielińskiego Panią Martą Daleszyńską. Przyjąłem 6 interesantów. Odbyłem robocze rozmowy, 
narody i spotkania z prezydentem Gniezna, wójtem Łubowa, naczelnikiem Ruchu Drogowego 
Komendy Powiatowej Policji w Gnieźnie, pełnomocnikiem firmy PVE 16 przewodniczącym 
GRDPP, prezesem Remondis Aqua Trzemeszno, dyrektorem SP 2 i ZSOiZ, sekretarz  
i skarbnik gminy, wiceburmistrzem oraz kierownikiem i zastępcą kierownika referatu RI, 
prezesem Akademii Karate Tradycyjnego " Samuraj" Gniezno. 
               10 lipca byłem w Kruchowie na Turnieju Piłki Siatkowej Plażowej o Puchar Sołtysa 
Sołectwa Kruchowa. Byłem także na Turnieju  wędkarskim o Puchar Prezesa Stowarzyszenia 
„Złoty Lin". Odbyłem rozmowy z sołtysami sołectw Kruchowo i Niewolno, prezes 
Stowarzyszenia „Teraz". Uczestniczyłem w Pikniku z organizacjami pozarządowymi, który 
odbył się w Kruchowie. Samorząd trzemeszeński reprezentowali tam także radni Benedykt 
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Nitka i Grzegorz Koperski. Odbyłem robocze rozmowy z posłem Tadeuszem Tomaszewskim, 
etatowym członkiem Zarządu Powiatu Gnieźnieńskiego Mariuszem Mądrowskim, dyrektorem 
OSiR Mariuszem Kowalczykiem, przewodniczącym  Gminnej Rady Działalności Pożytku 
Publicznego Andrzejem Lisieckim, prezydentem Klubu "Treelancer" Krzysztofem 
Kwiatkowskim. 
              11 lipca byłem na Młodzieżowym Turnieju Piłki Nożnej Sołectw na boisku piłkarskim 
w Niewolnie. Samorząd trzemeszeński reprezentowali tam również radni Benedykt Nitka, 
Grzegorz Koperski i Maciej Dalewski. Odbyłem robocze rozmowy z sołtysami sołectw 
Niewolno, Jastrzębowo i Szydłowo.  
 12 lipca odbyłem roboczą naradę z udziałem zastępcy burmistrza i skarbnika gminy. 
W Domu Kultury w Łubowie podpisałem umowę z Wojewodą Wielkopolskim o dofinansowanie 
działalności Klubu Seniora w Trzemesznie w ramach rządowego programu "Senior+". 
Udzieliłem wywiadów reporterom TVP Poznań, Telewizji Gniezno, Radio Poznań, Radio 
Gniezno oraz Głosu Wielkopolskiego. Przyjąłem 2 interesantów. Byłem na wizjach lokalnych 
w Wymysłowie i Szydłowie.  Spotkałem się z komendantem Gminnym OSP. W ramach 
zarządzania kryzysowego byłem z nim na wizjach lokalnych po ulewnym deszczu na 
cmentarzu parafialnym ( z udziałem księdza proboszcza, strażaków z PSP i OSP, policjantów 
z Komisariatu Policji ), pomieszczeń SP 1 (z udziałem zastępcy dyrektora), ul. Modrakowej, 
ul. Reja, ul. Mogileńskiej (z udziałem strażaków PSP, OSP Trzemeszno i OSP Strzyżewo 
Smykowe ). 
                  13 lipca na dyżurze dla mieszkańców przyjąłem 11 petentów. Odbyłem robocze 
spotkania z radnymi z Edwardem Załęskim i Marcinem Jakubiakiem. Razem z zastępcą 
kierownika referaty RI byłem na wizji lokalnej inwestycji w Wymysłowie. Przeprowadziłem 
robocze spotkania z dyrektorami OSiR oraz SP 2. Byłem na naradzie w sprawie remontu  
i termomodernizacji budynku przy ul. Mickiewicza 33 z udziałem przedstawicielami firmy 
Ingemis, wiceburmistrza, skarbnik i sekretarz gminy oraz pracowników referatu RI. Odbyłem 
rozmowę z wójtem Gminy Łubowo. Razem z moim zastępcą byłem na wizji lokalnej 
odwodnienia wybudowanego na cmentarzu parafialnym. Podpisałem porozumienie pomiędzy 
Gminą Trzemeszno a firmą Paroc w sprawie dofinansowania inwestycji drogowej  przy drodze 
powiatowej  w Rudkach. Udzieliłem wywiadu reporterowi Tygodnika Pałuki i Ziemia 
Mogileńska. 
                  14 lipca spotkałem się z przedstawicielami Wody Polskie Mogilno  Justyną 
Balcerzak i Kamilem Orlikowskim. Udzieliłem kolejnego wywiadu reporterowi Tygodnika 
Pałuki. Odbyłem kolejno robocze spotkania z skarbnik gminy, dyrektor OPS, przewodniczącym 
GRDPP, prezesem SMZH, wiceburmistrzem, radnym Tadeuszem Pawlakiem, audytorem 
wewnętrznym. Spotkałem się z przewodniczącym Rady Miejskiej Benedyktem  Nitką.  
Na spotkaniu samorządowców województwa wielkopolskiego z Prezesem Rady Ministrów  
w Kaliszu reprezentował mnie  mój zastępca. 

Ponadto  w tym  okresie załatwiałem   sprawy   bieżące   oraz    podpisywałem 
korespondencję bieżącą, dokumenty, sprawozdania i informacje, umowy, decyzje, 
zaświadczenia oraz postanowienia. 
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